
履带移动反击式破碎站
Mobile Impact CrusherZMI1213G

最大喂料尺寸：600 mm
进口尺寸：900x1320 mm
装机功率：305 kW

颜色组合已取得注册商标保护

202308



整机模块化组装设计，可实现快速拆装及折叠，方便保养及运输。
Modularized assembly technology facilitates transport and maintenance.

主机使用中联自主研发设计的破碎主机 ZCI1213，处理能力最大可达 350t/h，最大进料尺寸 600mm。
The max capacity of ZMI1213G mobile impactor crusher is 350t/h, and the max feeding grain size is 600mm.

整机配备智能化控制系统，可实现全自动远程故障诊断及处理。匹配图形化触摸屏操控界面，整机控制简单方便。
The smart control systems of ZMI1213G mobile impactor crusher have the function of remote real-time diagnostics & easy process optimization.

可选配多层多种筛网及返料系统模块，可满足客户的不同矿石粒度要求。可选配除铁系统、风选系统，可满足不同环境砂石类型的破碎要求。
The various options that include an additional screen module with a return conveyor, magnetic separator and air blower greatly expand the application.

设备搭载负载敏感液压控制系统，发热量小，功率损失更低，控制更精准、安全。
The ZMI1213G mobile impactor crusher is equipped with a load-sensitive hydraulic control system, which has the advantages of low caloric value, less power loss, 
accurate and safe control.

关键元器件原装进口，质量稳定可靠。
The core components are provided by industry-leading manufacturers which guarantees the reliability of ZMI1213G mobile impactor crusher.

整车尺寸参数
Vehicle Size Marking

产品简介
Product Introduction

单位：mm

整车性能参数

Vehicle Performance Marking

处理量  Capacity

进料口尺寸  Inlet Size

主皮带宽 x 长  Main Conveyor Width x Length

排料高度  Discharge Height

主机功率  Crushing Device Power

发动机功率  Engine Power

装机功率  Driving Power

运输状态外形尺寸 长 x 宽 x 高  Transport Size Width x Length x Height

总质量  Total Weight

驱动形式  Power Type

主要参数 Main Parameters 数值 Value
180-350

900x1320

B1000x13000

3200

250

103

305

18x3.55x3.75

51

市电驱动
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t/h
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mm

mm
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kW
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m

t

\

资料和技术参数如有更改，恕不另行通知。
图中所示的机器可能包括附加设备。
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ZMI1213G  履带移动反击式破碎站

注：外接市电（三相电 380-450V，50Hz）或外接发电机组（与 ZMS2065G 成套）

服务热线：4008000157          0731-88059233

地址 : 湖南省长沙市望城经济开发区中联重科望城工业园
Add: Zoomlion Wangcheng Industrial Park, Wangcheng District, Changsha City, Hunan Province, China


